

敬啟者:

使用個人資料通知

香港路德會社會服務處 – 路德會石硤尾失明者中心 ("本中心")曾收集及使用閣下的個人資料作聯絡用途。為配合《個人資料(私隱)條例》有關「**直接促銷**」的新規定，現發出通知如下:

本中心會嚴格遵守《個人資料(私隱)條例》中所載的各項規定，並確保妥善儲存有關的個人資料及資料準確無誤。為保障資料當事人的利益，本中心只收集當事人資料作通訊/服務及活動推廣/意見收集/典禮邀請或籌款用途。如閣下不表示反對，本中心會繼續使用該等資料作相同用途。

閣下如反對本中心繼續使用閣下的個人資料作直接促銷用途，請填寫以下的「拒收直接促銷通知」，填妥後郵寄/傳真/親身交回本中心(地址: 九龍深水埗巴域街石硤尾屋村 21 座 135-140 號地下，傳真號碼:2776-4951)。如有查詢，請致電 2776-0033 與本中心聯絡。

路德會石硤尾失明者中心

2013 年 3 月

March 2013

Dear Sir/Madam,

Notice on Use of Personal Data

Hong Kong Lutheran Social Service, LC-HKS – Shek Kip Mei Lutheran Centre For The Blind have collected your personal data and using for contacts. To comply with the new requirements of Personal Data (Privacy) Ordinance, we have the following notification.

Shek Kip Mei Lutheran Centre For The Blind undertakes to comply with the requirements of the Personal Data (Privacy) Ordinance to ensure that personal data kept are securely and accurate kept. Shek Kip Mei Lutheran Centre For The Blind will use personal data collected from data subject for the purpose for which it was collected such as contacts, providing services & activities promotion, event invitation or fundraising etc.

Should you find the above purpose use of your personal data not acceptable, please indicate your objection by ticking the box below with your name and signature, returning this letter by mail/fax/present to us. (Address: 135-140, G/F., Block 21, Shek Kip Mei Estate, Berwick St., Sham Shui Po, Kln., H. K. / Fax : 2776-4951).

拒收「直接促銷」通知 (Opt-out Reply)

本人不同意路德會石硤尾失明者中心有關使用我提供的個人資料作上述推廣用途。

I object to the proposed use of my personal data for the above-mentioned purposes.

姓名 Name: _____ (全寫 Full Name in BLOCK letter)

簽署 Signature: _____ 日期 Date: _____